
Beantwoording technische vragen VVD inzake de raadsinformatiebrief stand van zaken opgave 

zorgzame stad

Vragen die betrekking hebben op meerjarige subsidie aan stichting De Sociale Basis en Stichting 

Jeugdteams ZHZ

Tekst boven vragen van de VVD over dit onderwerp: Het project doorontwikkeling sociaal wijkteam 

wordt begroot op € 707.000 voor 2020 en 2021 (€353.500 per jaar). U stelt dat per 2021 een 

meerjarige subsidie van drie jaar aan Stichting De Sociale Basis en Stichting Jeugdteams ZHZ wordt 

verleend. 

Vraag 1. Het project is slechts voor 2 jaar (2020 en 2021). Kunt u uitleggen waarom er sprake is van 

een subsidie voor 3 jaar? 

Antwoord op vraag 1: In de raadsinformatiebrief is daarnaast aangegeven dat we per 2021 een 

meerjarige subsidie verlenen van drie jaar aan Stichting De Sociale Basis en Stichting Jeugdteams. Het 

betreft hier een structurele, meerjarige subsidie voor het Sociaal Wijkteam als geheel. Een 

meerjarige subsidie geeft partners de kans om te innoveren en past binnen onze sturingstheorie. De 

incidentele middelen vanuit het investeringsplan Sociaal Domein voor het project doorontwikkeling 

Sociaal Wijkteam (incidentele investering) heeft een looptijd van 2 jaar. 

Vraag 2. Kunt u het bedrag van €353.500,- per jaar specificeren?

Antwoord op vraag 2: Er is een subsidie verleend van in totaal € 707.000,-- voor 2020 en 2021 voor 

de realisatie van de Integrale klantroute. Het bedrag is als volgt gespecificeerd:

 Implementatie € 370.324

 Integrale klantroute: inzet teamondersteuners € 166.486

 Normalisering: verduurzamen van cultuur € 92.581

 Normalisering: ondersteuning management € 36.888

 Normalisering: management secretariaat € 41.621

Toelichting: 

De implementatie van de integrale klantroute en de realisatie van één ondersteuningsteam (centrale 

telefonie, administratieve ondersteuning) leidt tot een kwalitatievere en efficiëntere ondersteuning 

aan de inwoners van Dordrecht, heeft een gunstige invloed op de wachttijd en wachtlijst, bevordert 

de integrale samenwerking binnen het Sociaal Wijkteam en versterkt tot slot de verbindingen met 

het voorveld (huisarts, JGZ, buurtwerk etc.). Dit wordt momenteel onderzocht door Radar Advies.

Vragen die betrekking hebbe op de pilot "Werken aan mijn toekomst"

Tekst boven de vragen van de VVD over dit onderwerp: Voor de pilot ‘Werken aan mijn toekomst’ is 

een bedrag van € 142.452,-- gereserveerd voor 8 deelnemers. Dus per deelnemer zijn de kosten 

€17.806,--. Voor dat bedrag worden de jongeren 1 jaar begeleid om na te denken over ‘wat kan ik en 

wat wil ik’.

Vraag 3. Kunt u het bedrag van € 17.806,- specificeren? 

Antwoord op vraag 3: jongeren worden in deze aanpak op innovatieve wijze intensief begeleid bij 

het zetten van drie stappen: het ontwikkelen van hun identiteit, het ontwikkelen van 



werknemersvaardigheden en jobcoaching.  Het genoemde bedrag is voor het overgrote deel voor de 

inzet van een begeleider en voor een klein deel ( ongeveer 10%) voor logistiek, materialen en 

ruimten.

Vraag 4. U stelt dat de slagingskans ca. 70 % is. Op welke wijze bent u op deze 70 % gekomen?

Het is een kwalitatieve inschatting: op basis van de aanpak die er ligt verwachten wij dat een serieus 

deel uitstroomt naar betaald werk. Wij weten bijvoorbeeld van ervaringen bij de sociale dienst dat 

intensieve begeleiding bij uitstroom naar werk vruchten afwerpt. Net zoals bij alle projecten zullen 

wij de resultaten monitoren.

Vragen die betrekking hebben op de pilot "Welzijn op recept"

Tekst boven de vragen van de VVD over dit onderwerp: Voor de pilot ‘Welzijn op recept’ wordt 

€580.000,- geïnvesteerd. U geeft aan dat met deze aanpak verwacht 960 deelnemers te bereiken. 

Vraag 5. Kunt u aangeven op grond van welke criteria u verwacht dat er 960 deelnemers worden 

bereikt?

Dit is een inschatting op basis van ervaringen elders met dit project, dat al in ongeveer 100 

gemeenten loopt. Er wordt momenteel gewerkt aan een plan van aanpak waarin een preciezer beeld 

van bereik en mogelijkheden specifiek voor Dordrecht zal worden opgenomen. Het project is dus nog 

niet gestart. Wij zullen het aantal deelnemers en de plek waarnaar ze verwezen worden uiteraard 

gaan monitoren.

Vraag 6. Kunt u het bedrag van €580.000,-- specificeren?

Dit betreft de inzet van een projectleider en van drie sociaal makelaars gedurende twee jaar. Het 

precieze bedrag en de beoogde resultaten voor dit project moeten echter nog worden vastgesteld. 

Dit hangt af van het Plan van Aanpak dat momenteel wordt opgesteld. Daarbij is voor alle projecten 

in de opgave van belang hoe de businesscase eruit ziet. Wij weten van ervaringen elders dat er forse 

besparingen op de Wmo optreden door het project. Hoe groter de aannemelijk te maken besparing, 

des te meer wij kunnen investeren. Ervaringen elders laten ook zien dat er door het project flink 

bespaard wordt op de zorgverzekeringskosten. Daarom zijn we over dit project ook in gesprek met 

VGZ.


